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Redactiewoord                                                                             
 
 
 
Het jaar is alweer bijna ten einde. 
We kijken terug op een bewogen jaar met veel veranderingen. 
Een jaar waarin Patrick als nieuwe trainer kwam bij het eerste.  
Een eerste waar binnen de ploeg veel stoppende spelers waren of die naar een ander team gingen. 
Jammer, maar we geven niet op en zullen ons weer herpakken.  
Ronald stopt helaas als leider bij het eerste we bedanken hem voor zijn inzet. 
Dan de jeugd die trekt weer aan altijd mooi om te zien dat jonge spul. 
De Jo7 is zelfs 12 spelers rijker inmiddels, die kunnen we naar de zomer gaan opsplitsen. 
 
We hebben een geslaagd 90 jarig bestaan weekend achter de rug. 
Leuke en druk bezochte activiteiten waar je even weer het mooie samenzijn kon proeven en het een zijn met 
elkaar. 
Hopelijk blijft dit in het nieuwe jaar ook voelbaar binnen de vereniging en samen kunnen we zoveel meer 
bereiken. 
 
Dinsdag 19 december staat er een buitengewoon algemene ledenvergadering op het programma om 19.30. 
Ook staat het ProtosWeering zaalvoetbaltoernooi weer op het programma op zaterdag 23 december we 
spelen dan in Angelslo.  
Komen jullie ons aanmoedigen? 
 
Het hutspot toernooi staat als eerste activiteit op het programma op zaterdag 6 JANUARI in het nieuwe jaar. 
Dit jaar speelt ook ons jongste jeugd mee in de middag. 
We hebben er zin in houdt deze data alvast vrij in je agenda. 
 
Hopelijk brengt 2024 ons weer een mooi en sportief jaar met de saamhorigheid binnen de vereniging wat 
meer terug. 
 
 
Tot volgend jaar! 
 
Mascha 
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Feestweekend 90 Jaar bestaan v.v. KSC 
 
 
Vrijdag 22 november 2023  werd het feestweekend met een Playbackshow voor alle leden. 
Met 12 acts die zich hadden opgegeven beloofde het een leuke avond te worden. 
De acts werden beoordeeld door een heuse jury. De jury bestond uit Patrick van Nimwegen (Trainer KSC 1), 
Marthe Berens (algemeen bestuurslid) en Erelid, Masseur, Scheidsrechter en KNVB rapporteur Albert 
Schippers. Zij beoordeelden de teams op hun performance en op het meest originele optreden. 
 
Het eerste team dat het podium betrad was het jongste team van KSC de JO-7, zij brachten het nummer  
Wij zijn Holland. Gehuld in oranje shirts en met allerlei accessoires was het een dolle boel op het podium en 
werd er zelfs een polonaise gelopen door de dappere kids op het podium. 
Daarna was het de beurt aan de JO-9. Gehuld in bananenpakken beklommen ze het podium en werd het 
nummer Banaan geplaybackt. De JO-9 kreeg de sfeer er goed in, en om de jury en het publiek nog een beetje 
om te kopen werd er grof gestrooid met lekkere snoep banaantjes. 
Nadat iedereen het lekkers had opgegeten was het de beurt aan een dapper 6-jarig meisje die alleen het 
podium op kwam. Evi Weggen bracht het nummer Automatisch van Flemming.  
Evi bracht haar dansmoves met heel veel passie en enthousiasme het hele nummer door en kon rekenen op 
een zeer groot applaus voor haar mooie optreden. 
Nadat Evi het podium verlaten had was het de beurt aan de JO-10-1. Zij kwamen allemaal zomers gekleed en 
met badhanddoeken, grote opblaasbare zwembanden en dolfijnen het podium op.  
Het nummer Zwemmen in Bacardi Lemon werd uitbundig door de jongens en meisjes van dit team ten gehore 
gebracht en ook de leiders van het elftal deden enthousiast mee.  
Nadat de JO-10-1 de zon weer had opgezocht achter de coulissen kwamen er 2 dappere meiden het podium 
oplopen. Vera en Iris gaven zich vol op het podium en dansten zicht een slag in het ronde met het nummer 
ZiggZagg van Kinderen voor Kinderen. 
De laatste act voor de pauze waren de Jo-10-2. Zij kwamen het podium op als echte kabouters en brachten 
een remix van de Kabouterdans van kabouter plop. Ze draaiden in het rond, stampten op de grond, zwaaiden 
met hun armen in de lucht en gingen zitten met een zucht. En stapten rond als een gans. Dit werd vol 
overgaaf een keer of 6 gedaan en moe maar ook voldaan,  en onder luid applaus konden zij van het podium af. 
 
Na de pauze was het de beurt aan de JO-12. Zij kwamen met een echte ouderwetse meezinger, namelijk het 
nummer van Eleonora van Volkszanger Jannes. Het nummer werd vol overgaaf geplaybackt en ook het 
massale aanwezige publiek zong luidkeels mee. 
Nu was het de beurt aan de 10 jarige Lizzy Alting zij had een eigen versie gemaakt op het nummer Anne Fleur 
vakantie alleen kon dit om technische redenen niet afgespeeld worden dus moesten we het doen met het 
gewone nummer. Als een ware artiest playbackte Lizzy het nummer en mocht ze als toegift nog een stukje van 
het nummer live zingen. Hierna kon ze rekenen op een groots applaus. 
Daarna was het de beurt aan de dames Lynn, Sara, Evi en Sophie zij hadden de Macarena ingestudeerd en 
terwijl de meiden vol enthousiasme het nummer dansten en playbackten deed de hele zaal natuurlijk mee.  
 
Helaas moest er na dit nummer even een korte pauze ingelast worden omdat de mannen van de 35+ het 
podium op moesten komen. Normaal gesproken vliegen ze het veld over maar nu er een optreden plaatst 
moest vinden ging het allemaal niet zo snel en waren ze moeilijk bij de bier weg te krijgen. Gelukkig konden ze 
toen ze het podium opliepen allemaal een biertje meenemen en kon hun nummer beginnen. Het was te zien 
dat de 35+’ers dit nummer van te voren niet ingestudeert hadden want het nummer Bier Bier Bier van 
normaal werd nogal stijfjes uitgevoerd.  
Nadat de 35+ mannen het podium afgestrompeld waren was het de beurt aan de 35+ vrouwen. 
Zei hadden het nummer duidelijk wel ingestudeerd want gewapend met spandoeken en komkommers 
kwamen zij het podium op en brachten het nummer Komkommertje van de Heinoos. Uit volle borst werd dit 
nummer meegezongen en als klap op de vuurpijl kwam er ook nog komkommer (Leider E. Smit) het podium 
oplopen.  



 
Als laatste was het de beurt aan Edwin, Denny en Thomas. Zij kwamen met het nummer Bloody Mary van de 
Sjonnies. Verkleed als Nederlandse duo Tom en Dick kwamen ze met trommel en muziekdoos het podium op. 
Ook hadden ze nog een goed uitziende dame met grote voorgevel meegenomen. Ook zij konden op een luid 
applaus rekenen na hun optreden. 
 
Nadat alle optredens geweest waren werd de prijsuitreiking gehouden. De uitslag van de optredens was als 
volgt: 
 
De meest originele act: 
 
1. De Dames 35+ 
2. Edwin, Denny en Thomas 
3. Jo-9 
 
Het best geplaybackte optreden.  
 
1. Lizzy 
2. Evi  
3. Iris en Vera 
 
We kunnen terugkijken op een zeer geslaagde avond en willen daarin ook een ieder bedanken die mee heeft 
gedaan aan de Playbackshow en er een succes van heeft gemaakt. Een speciale dank natuurlijk aan de jury die 
elk optreden beoordeelde en zo vele acts met een positief commentaar van het podium af liet gaan. 
 
 
 
 
 
Zaterdag 23 november 2023, 
 
De kindermiddag en intocht Sinterklaas 
 
Dit jaar eindigde de intocht van Sinterklaas bij K.S.C, omdat we ons 90 jarig bestaan vierde. 
Toen de Sint met zijn pieten arriveerde, werd er een woordje gedaan door onze hoofdpiet in onze feestelijke 
loods. 
Daarna konden alle kinderen hun schoenen uitdoen en aan allerlei activiteiten deelnemen die door het 
slechte weer plaats vonden in de sporthal. 
Er was een wandrek waar je pakjes kon gooien.  
Ook een parcours, een trampoline, een hindernisbaan en een afgezette wand waar je kon voetballen was erg 
in trek. 
Alle pieten deden volop mee en jong en oud genoot. 
Er waren vele positieve reacties van de ouders te beluisteren dat het ideaal was ook voor de ouders die in de 
loods even een drankje konden doen. 
De kinderen kregen al mooie rode wangen en konden zich heerlijk uitleven in de gymzaal. 
Niet verkeerd in deze drukke maand. 
Na de activiteiten namen we afscheid van de Sint en zijn pieten en zongen we dag sinterklaasje. 
 
 
Ik zou zeggen tot volgend jaar! 
  



 
De Zaterdagavond 
 
Nu het feest van de kinderen over was, was het de beurt aan de volwassenen. De dresscode voor de avond 
was de jaren 90 en er was een heuse DJ ingehuurd die allerlei jaren 90 muziek ten gehore bracht.  
Ook had hij 2 companen meegenomen die de sfeer er goed inbrachten en werd er veel gedanst en gehakt.  
De hele avond kon men muziek aanvragen en werd er ook nog een muziekbingo gespeeld. Het was een zeer 
geslaagd feest die tot in de late uurtjes duurde.  
 
KSC All-Stars vs KSC 1 
 
De zondagmiddag was weggelegd voor een heuse kraker. De All-Stars van KSC namen het op tegen het huidige 
eerste elftal van KSC. De wedstrijd verliep voor de All-Stars niet zoals ze gedacht hadden. De stramme spieren 
die als diesels moesten worden opgewarmd werden niet zo snel warm en zo keken ze in de rust tegen een 11-
1 achterstand aan. Nadat in de rust door scheidsrechter Albert Schippers aan de spelers van het 1e opgelegd 
werd dat ze alleen maar met hun verkeerde been de bal mochten aanraken werd het de 2e helft een iets 
ander beeld. De eindstand werd 14 – 2 maar dit was helemaal niet van belang. Het was voor velen een 
weerzien met oude bekenden en na de wedstrijd werd er samen met Bert Solo nog een mooi feest van 
gemaakt. Het feest was zo gezellig dat op het eind de bier uitverkocht was en er nog over moest gegaan 
worden op flessen.  
 
Al met al kunnen we terugkijken op een zeer geslaagd feestweekend van het 90-jarige bestaan van KSC. 
__________________________________________________________________________________________ 
 

 
            Wedstrijdsponsoren seizoen 2023/2024 

 
Condor Drive-in-show 

Kier Nienhuis 
Jor’s Molenzicht 

De oude Drentse Boerenherberg 
Plus Boezen 

Supportersvereniging Geel – Zwart 
Bouwtotaal Hans Vos 

Administratie- en adviesbureau Gerbers 
De Wasmand 

WiZ Bouwadvies 
RH Agrarische Dienstverlening 

 
Hiervoor onze hartelijke dank 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

Wedstrijdballen seizoen 
Seizoen  2022/2023 

 
Kier Nienhuis 

Fietsreparatie Wever 
COOP Boezen 

Gebroeders Reinds 
Fysiotherapie Schoonoord 

HEFA Products 
Jut & Juul 

Bouwtotaal Hans Vos 
HEFA Products 
De Wasmand 

WIZ – bouwadvies 
Supportersvereniging Geel – Zwart 

 
Hiervoor onze hartelijke dank!  



JO7 
 
 
We hebben aanstaande zaterdag alweer onze laatste buiten wedstrijd en wel thuis. 
Publiek is zeer welkom. 
Wat groeien onze spelers momenteel in lengte maar zeker in hun spel. 
Het overspelen komt er langzaam in en we krijgen het spel steeds meer door. 
Ook ons belangrijkste woorden het gaat om het plezier wat we hebben zitten er inmiddels goed in. 
En het plezier maar ook het samen zijn zit zo mooi in het team. 
We helpen elkaar en als er iemand valt en pijn heeft, komen alle teamleden er aan om mee te troosten. 
Ook staan er elke week weer onze leuke ploeg ouders ons aan te moedigen, dit wil ik zeker benoemen want 
wat een leuke groep ouders hebben we! 
Op Zaterdag 30 December beginnen we weer aan ons zaaltoernooi we hebben er zin in. 
Ook mogen we op Zaterdagmiddag 6 Januari mee doen aan het hutspottoernooi. 
De groep is inmiddels uitgebreid naar 12 spelers en volgend jaar na de zomervakantie zullen we gaan splitsen. 
Het hoe en wat zijn we nu nog lang niet mee bezig want we hebben in het nieuwe jaar ook nog een tijd waarin 
we nog gewoon samen zijn. 
Tot volgend jaar! 
 
Rik en Mascha 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Programma senioren competitie en oefenen t/m 18-2-2024 
 
 
 

 
 
 



 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 
 



 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

  Lars Haandrikman    Justin Keijzer 
  Esther Prins     Thym Nimwegen 
  Hans Prins     Zoë Weitering 
  Dominik Snijder    Luna Moes 
  Olaf Buunk     Bjorn Oeben 
  Peter van Tellingen    Amber Oeben 
  Kyano van der Veen    Elin Weggen 
  Luay Alkaddour    Eva Marquering 
        Saimy Schreurs 
        Kasper Nijsen 
 
 



 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
  

  

  



 
 
 

 



 
 

 



 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Exloo (HOVC) 
 
3 november 2023. 
 
Het is aan de ene kant wel lekker dat we niet helemaal naar het oosten van het land af hoeven te reizen voor 
een avondje voetbal. Hoewel we nu ook wel richting de Duitse grens moesten, was dit maar 12 km verderop. 
Het zou bij zomerse temperaturen en windstil weer, zelfs op de fiets te doen zijn. Aan de andere kant, de 
dames van Hunso zijn wel te goed voor ons. In ons volgende leven beginnen we allemaal op jonge leeftijd ook 
met voetbal en niet rond ons 50ste (in Anja’s en mijn geval). Allicht worden we dan ook zo goed. We moesten 
het wel doen zonder Janneke en Yvette.  
 
Onze eerste wedstrijd konden we dan maar beter snel achter de rug hebben. Hoewel we de wind in de rug 
hadden, hadden we deze niet in de zeilen. Onze voorhoede is amper op de helft van Hunso geweest. De GPS 
van onze sporthorloges bevestigden dit ook  . Ondanks dat we alle lappen uit hadden hangen in de 
achterhoede, konden we niet voorkomen dat het 0 – 3 werd.  
 
De tweede wedstrijd tegen de dames van “op” Erica. De vorige potjes konden we leuk tegen hun voetballen, 
maar nu hadden zij een paar dames in hun team, die we de vorige keer niet opgemerkt hebben. Anouschka 
werd zowat omver geschoten, door een keihard schot op haar lichaam, die ze gelukkig met haar bovenarm 
kon blokkeren. Nee, we waren niet in ons doen. Ook hier hadden we wel wat kansjes, af en toe amusant 
voetbal. Maar de geest zat niet in de fles. De fles van de derde helft kon ons niet vroeg genoeg komen. 
Eindstand 0 – 2.  
 
Op naar Witteveen. Annemijn moest naar huis en vanaf nu hadden we dan nog maar één wissel. Net als tegen 
Erica hadden we windtegen, hetgeen niet in ons voordeel was. Daarbij lag de bal al snel in ons doel. Verdorie, 
wat gebeurd ons nou? Deze dames moeten we kunnen hebben! Er werd zo links en rechts wel wat meer 
“contact” gemaakt dan in de andere partijtjes, maar waar de nood hoog is, is de redding nabij. We kwamen 
ook echt best wel vaak richting of in de buurt van hun doel, wat cornertjes enzo. Maar die dekselse bal wil er 
gewoon niet in. Jammer. 0 – 1.  
 
Eerst pauze, nadeel als er 5 teams meedoen. Daarna op naar de laatste wedstrijd tegen Zweeloo. Nog net niet 
met hangende pootjes gingen we het veld op. Maar er was een kantelpunt in deze wedstrijd. Wind in de rug, 
Pamela op dreef, Sandra begon ons op de juiste posities te zetten en ons team begon te voetballen. Het werd 
eerst nog een tegendoelpunt. Maar daarna kon Pamela vanuit een soloactie, vanaf rechts de bal hoog in het 
doel schieten. Sweel wou deze treffer nog af laten keuren. Maar dat ging niet gebeuren, de scheids, tevens 
VAR bleef zijn scheidsrechtersbeen stijf houden. We hadden er weer geloof in. De meesten van ons dachten 
dat we gelijkgespeeld hadden, maar eindstand 1 – 2. Oh, die tweede goal is door onze euforische toestand 
volledig ontschoten. Zou wel leuk zijn geweest, zo een gelijkspelletje.  
 
Dankzij dit laatste partijtje gingen we weer met opgeheven hoofd naar de kleedkamer. Desondanks het 
mindere voetbal, blijven we vreselijk veel lol met en om elkaar hebben. Dit is dan toch de kracht van ons 
team. Ik ben dan ook best trots dat ik hier een deel van uit mag maken. 
 
 
Groet nr 10.  

 
 
 
 
 
 
 



 
 

Op Erica. 
 
17 november 2023 
 
Hoe dolgelukkig kun je zijn, na een avondje voetbal notabene. Nou, dan had je de gezichten van ons team 
gisteravond moeten zien. Ondanks dat we niets gewonnen hadden, voelde het alsof we de Champions Leaque 
Beker binnen geharkt hadden. Onze coach zei de mytische woorden: “Ze zijn boven zichzelf uitgestegen”. 
Haha, sorry Erik moest ik even typen  . Welnou, genög slijm'n daon. Eem weer met beide KSC-sokk’n in de 
voetbalschoenties op de grond (kunstgras, dit geval) 
 
Na een kop koffie in een kantine, waarvan de ramen met het zicht op de velden dichtgeplakt waren met een 
skisneeuwlandschapdecor, waarvan we de reden niet weten.  Of dacht “op Erica”, dat we net zo slecht zouden 
spelen als de vorige keer in Hunso? Dat dit het aankijken niet waard was? Dat zal toch niet! Goed, dat gezegd 
hebbende kwamen we ongeveer 10 minuten voor aanvang van de eerste wedstrijd in ons geel/ zwart-dracht 
het veld op. Het was koud, daarentegen prima sportweer. Erik had 8 speelsters tot zijn beschikking. Twee 
dames hadden de korte broek aan, die ook tevens de bruinste benen hadden. Sandra’s ene been is wel die 
avond verkleurd van bruin naar rood naar blauw met een voetbalmotiefje. Zo, wat was dat een hard schot. 
Yvette kampt nog met een blessure en Ina was de afgelopen week geveld door de griep en had een verstandig 
besluit genomen om niet mee te doen en mee te gaan als toeschouwer, gelukkig had ze de voetbaltas thuis 
gelaten, anders was ze alsnog het veld opgerend. Tja, het doet wel wat met je hèꨶ꩜꩟꩝꩞.  Het team van Witteveen 
was niet aanwezig. Dus werd het 3 x 20 minuten speeltijd.  
 
Een sportief gekleed vrolijk huppelend vrouwtje kwam naar ons toe en zei dat zij ging scheidsrechteren. Anja 
had niet alles gehoord en op de vraag van haar: “Hebben ze hier geen echte scheidsrechters dan?”뛟뛠뛡뛢뛣뛝뛞, kwam 
er weer een uitleg van hoe en wat. Maar ze floot goed hoor. Alleen dat tossen om de speelhelft was één 
spelregel te ver voor Pamela. “Op Erica” stond tegenover ons. Ze gingen ons niet weer verrassen met een 
snelle doorbraak, zoals de vorige keer. In een steeds meer heiiger wordende lucht, kreeg het wat Anton Pieck-
achtige plaatjes. Het ging weerskanten op, maar KSC toonde de boventoon (of ben ik te gekleurd?). Helaas na 
20 minuten stond de teller op 0 – 0.  
 
Op naar het andere veld, die waarachtig nog mistiger leek dan de eerste kant. HOVC stond tegenover ons. 
Missie: Geen tegendoelpunten. En dat ging goed. Ze zijn wel veel sterker, maar het was voor hun lastig om 
door onze verdediging heen te komen en om daarna onze keepster nog te passeren. Miepie was weer in 
bloedvorm. Helaas kon ze niet voorkomen dat er toch een tegendoelpunt kwam. 0 – 1. Terug naar het andere 
veld. De dames van Sweel waren nu de opponent. Hoewel zij technisch boven ons uit steken, kwamen ze niet 
in hun spel. We zaten er bovenop. Ze zullen niet gaan scoren tegen ons. En dat deden ze ook niet. Wie döt ons 
wat vandage. Wij hadden ook nog kansen aan onze zijde. Wat een mooi partijtje is dit zeg! Het bleef 0 – 0. 
Met twee punten erbij in het klassement, gingen we bijna in de polonaise de kleedkamer in. Onze 
scheidsrechter kwam nog naar Anja toe om ons een compliment te geven voor ons manier van spelen, de 
strijd en hoe goed we met elkaar omgaan. Het plezier wat er werkelijk vanaf druipt. 
 
Nadat de bittergarnituur-schaal leeg was, starten we de auto’s om nog “even” naar de kantine van KSC te 
gaan, alwaar de derde helft van de mannen 7x7 aan de gang was. Hier wordt verder niet over 
gecorrespondeerd, behalve op onze WhatsApp뛌뛍뛎뛊뛋.  
 
 
Groet nr 10. 
 

 
 
 
 



 
 

Supportervereniging Geel Zwart. 
 
 
Leden en supporters van KSC  jullie zullen wel denken bestaat de supportersvereniging nog 
wel. 
 
Ja dat doet hij nog wel, maar willen nog wel een paar nieuwe leden bij hebben .  
 
Wij hebben van jaar ook wel wat gedaan. 
 
Wedstrijdbal en de wedstrijd gesponseerd. 
 
De doelen op het trainingsveld en de doelen voor de jeugd zijn voorzien van nieuwe netten. 
 
En de jeugd onder de 19 hebben inloop shirtjes. 
 
Ook houden we oudejaarsdag weer een kaartmiddag met mooie prijzen 
zoals jullie van ons gewend zijn. 
 
Met onze 1e elftal gaat het niet zo best en dat is ook te zien aan weinig publiek langs de lijn.  
Ze hebben met nog met een ploeg uit Drenthe 0 punten. 
 
Mogen we hopen dat na de winterstop beter gaat en dat er weer spelers zijn die in het 1e 
willen voetballen. Jongens je moet het doen met je allen. Al zijn er mensen die je niet mag. 
Wij als supporter gaan op jullie rekenen. 
 
Het bestuur van de supportersvereniging heeft een nieuw bestuurslid er bij, Jordi Prins is 
gevraagd en was het er mee eens 
 
 
 
Het bestuur  van de supportersvereniging wensen jullie een prettige kerst en een gelukkig  
nieuw jaar. 
 
 
Namens bestuur J.P.M. 

   
  

 
 

 
 
 
 
 
 



 
 
 

vv KSC  
wenst iedereen hele 

 fijne feestdagen en een gezond en 
sportief 2024 

 
 

 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 



 
 
 



 

Hoveniersbedrijf 

Martin Jansen 
 

Specialist in aanleg en onderhoud van 
tuinen. 

Tevens ontwerp en (sier) bestrating. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bel vrijblijvend voor informatie! 

 
Westdorperstraat 35  *  9443 TM Schoonloo 
Tel. 0592 – 50 14 63  *  Tel. 06 – 50 87 71 32  


